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Onsdag d. 12-4-2023 kl. 19.00-20.00 med følgende dagsorden: 

 

Deltagere Bent, Simab, Lone, Birgit, Anne, Lena, Robina, Mogens, Morten, Arne 

Ordstyrer Robina 

Afbud  

Referent Lena 

Frugt. Robina 

  

 

1. 

 

Endelig godkendelse af dagsorden.  (5 min.) 

• OK 

 

 

 

2. 

 

Godkendelse af referat 

• OK 

 

 

3. 

 

Lokal inspektør. (20 min.) 

 

• Budget/Økonomi 

 

o Økonomien viser 4% under 

 

 

4. 

 

Varmemester 

 

• Status asfalt og carporte/garage 

 

o Asfalt – Firmaet kommer og skal lave lidt reparationer. 

o Carporte/Garager – som planen er nu, står de færdige i midt 

maj, hvis alt går vel. 

 

• Parkering – skiltning 

o Intet nyt fra City parkering 
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• MC-parkering 

o Der er lavet to parkeringspladser til MC. En ved hver blok. 

Der bliver sat mærker på ”MC”, når de kommer. De er 

bestilt. 

 

• Fræsning af kørevejen 

o Firmaet kom ikke i slut marts, som der ellers var planen pga 

vejret. Planen er nu, at de gerne skulle starte i morgen 

torsdag d. 13. april 

 

• Mærkat på jorden ved indkørsel 

o Der er sat mærkat på jorden ved vores indkørsel, som viser 

legende børn. Flere beboere kan ikke se det, når de kommer 

kørende ind, så der skal også sættes et nyt skilt op. 

 

 

 

5.  

 

Formanden 

 

• Bum – brandvejen 

o Alt fra de gamle bump kan ikke bruges igen, så der er bestilt 

nyt. Der kommer 3 bump ved hver blok (Ved hver ende og 

en i midten) 

 

• Hundeafstemning – status 

o Der var fejl ved siden optælling, så der er delt nye 

stemmesedler ud og optælling bliver onsdag d. 19. april 2023 

 

• Affaldsstationer – er vi mål med kommunen? 

o Kommunen er gået med til, at affaldsstationerne kan blive 

stående oppe på græsset, hvor de står nu. Det kommer til at 

kræve, at det bliver lagt fliser under dem, samt rundt om 

dem. Hegn mellem plastik og de andre affaldsstationer skal 

fjernes og lygtepælene skal rykkes, så kommunen kan 

komme ordentlig til dem, når de skal tømmes. Der bliver 

hentet priser på at få det lavet. 

 

• Klapsæder – status? 

o Klapsæderne til opgangene ud mod parkeringspladsen er 

bestilt. De forventes at komme i næste uge og driften sætter 

dem selv op. 
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• Afdelingstjek – NY dato 

o Det bliver onsdag d.14. juni kl. 17.30. Efterfølgende afholdes 

der bestyrelsesmøde. 

 

• Budgetmøde – afventer dato fra Jeanne 

o Dato afventes fra Jeanne. 

 

• Loppemarked – klubber 

o Der afholdes loppemarked lørdag d. 3. juni 2023. 

Bestyrelsen indkalder klublederne til møde, så det kan 

planlægges sammen. 

 

• Klubber 

o Der er lavet regler og retningslinjer for klubberne, som 

sendes til klublederne. Skrivelsen blev godkendt af hele 

bestyrelsen. 

 

6. • Fibernet v/Lena 

o Der blev talt om muligheden for at få bedre, hurtigere og 

billigere internet i afdelingen. Der undersøges bla med 

Hvidovrenettet, om de har andet at tilbyde. Der undersøges 

også andre muligheder med andre udbydere. 

 

 

7.  • Konto 119 v/Lone og Robina 

• Hvordan bliver konto 119 brugt? 

o Konto 119 bliver og skal kun bruges af afdelingsbestyrelsen. 

 

 

8. 

 

 

• Klubber og regnskab v/Lena 

o Blev sprunget over, da der netop var lavet regler og 

retningslinjer for klubberne. 

 

9. Evt.     

 

• Ansøgning fra fællesklubben til køkkenting til ca. 400 kr. 

o Blev godkendt. 

 

 

 

Kommende møder 

 

 

10/5-2023, Afdelingstjek + bm 14/6-2023, 9/8-2023, 13/9-2023, 11/10-

2023, 1/11 2023, AFDELINGSMØDE 8 /11-2023, 13/12-2023 

 


